
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 7/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 157/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Υποβολή αιτήματος στο Υπ. Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων για την ανάκληση της απόφασης παραχώρησης 
κατά κυριότητα, των εγκαταστάσεων στο ΑΠΘ, λόγω μη 
τήρησης των όρων παραχώρησης. 

 
         Σήμερα 27 Μαρτίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-3-2013 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού 
Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και 
του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. 
Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 
8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. 
Πουλασουχίδης, 12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. 
Κούτρας, 15)Χ. Γαϊτάνου, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 17)Α. 
Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 
24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 27)Β. 
Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ. Σουμπέκας, 
31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. 
Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Μ. Σουμελίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ. Κουτσαντάς, 
Δ.Γκέκα. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ε. Κελεσίδης, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου. Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, 
Κ. Νένος, Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 158/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 162 και 163/2013 αποφάσεων αποχώρησαν οι κ.κ. 
Π.Τσαπαρόπουλος, Θ.Αγγελίνας, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Κουμτσίδης, Α.Παπαδόπουλος, Α.Βασιάδης, Χ.Κούτρας, 
Λ.Πουλασουχίδης, Δ.Δάσκαλος, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Λαζαρίδης, Γ.Σουμπέκας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Μ.Παπαϊωάννου, 
Χ.Κούτρας, Α.Λαζαρίδης, Σ.Κουμτσίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 169/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Δάσκαλος. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 170/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 171/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 174/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης και Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2013 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης και αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 179/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Β.Σταυροπούλου. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο  δημοτικό σύμβουλο Λάζαρο 
Τσαβδαρίδη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 
υποβολής αιτήματος προς το Υπ. Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων για την ανάκληση της 
απόφασης με την οποία παραχωρήθηκαν κατά κυριότητα στο Α.Π.Θ. έκταση και επικείμενες 
εγκαταστάσεις για τη δημιουργία Πανεπιστημιακής Σχολής. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Λάζαρου 
Τσαβδαρίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το 

συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο 
στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα, έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Λάζαρο Τσαβδαρίδη, που εξέθεσε στο 
Σώμα τα εξής: 

Αν μπαίναμε στη λογική να εκδώσουμε ένα ακόμη ψήφισμα για την ανάκληση 
της απόφασης με την οποία παραχωρήθηκαν κατά κυριότητα η έκταση και τα κτίρια στο 
Α.Π.Θ., δεν θα είχε κανένα νομικό και πρακτικό αποτέλεσμα. 

Τέλη Φεβρουαρίου έληξε η ισχύς της προηγούμενης απόφασης με την οποία 
παραχωρήθηκαν τα κτίρια στο Α.Π.Θ. Ελλοχεύει λοιπόν ένας κίνδυνος και παρακαλώ τον 
κ. Παπαστεργίου να μας πει στη συνέχεια τη γνώμη του, γιατί ήδη έχουν περάσει 25 
ημέρες από την ημερομηνία που εξέλειπε ο λόγος της παραχώρησης, χωρίς να προβεί ο 
Δήμος σε κανενός είδους διεκδίκηση για την άρση της απόφασης από τον νυν υπουργό. 

Πρέπει το Δ.Σ. να αποφασίσει να σταλεί μια εξώδικος προς τον υπουργό, στην 
οποία να τίθεται συγκεκριμένη προθεσμία, προκειμένου να ανακαλέσει την προηγούμενη 
απόφαση του κ.Κοντού για την παραχώρηση της έκτασης. Διαφαινόμενη άρνηση στην 
πάροδο της προθεσμίας χωρίς να προχωρήσει σε άρση της προηγούμενης απόφασης, έχει 
δικαίωμα ο Δήμος να καταθέσει αίτηση ακύρωσης της αρνητικής απάντησης του 
υπουργού και να πάει η υπόθεση δικαστικά για να μη χάσουμε τις προθεσμίες, να 
μηνύσει και τον υπουργό και μετά δε θα υπάρχει έδαφος να διεκδικηθεί η ανάκληση της 
απόφασης παραχώρησης των κτιρίων δικαστικά. Πρέπει να τρέξουμε για να μη χάσουμε 
σημαντικά δικαιώματα. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Αν και είναι πολύ καλά αυτά που είπατε και μπορούμε να πάρουμε μια 

τέτοια απόφαση, έχουν ήδη κατατεθεί υπηρεσιακά και απευθείας στον υπουργό, 
υπάρχουν κι οι γνωμοδοτήσεις της υπηρεσίας του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων. 

Πρόεδρος: Θα παρακαλούσα το νομικό μας κ.Παπαστεργίου, υιοθετώντας την 
πρόταση του κ. Τσαβδαρίδη, να προβούμε σε όποια νομική ενέργεια είναι απαραίτητη για 
να διασφαλίσουμε τα συμφέροντα του Δήμου. 

Παπαστεργίου: Επειδή όλα αυτά είναι τυπικές διαδικασίες, η γνώμη μου είναι 
άμεσα ο Δήμος να προχωρήσει σε επίσημο αίτημα ανάκλησης, που μπορούμε να το 
απευθύνουμε και με εξώδικο στον αρμόδιο υπουργό, αλλά να μπει ως τακτικό θέμα στην  
επόμενη συνεδρίαση, ώστε να γίνει καλύτερη επεξεργασία …. 

Πρόεδρος: Σήμερα θα γίνει, τώρα. 
Παπαστεργίου: Πάρτε μια απόφαση τότε για να ξεκινήσει άμεσα.  
Πρόεδρος: Προχωρούμε επομένως με βάση αυτά που καταγράφηκαν. 
Σοφρόνωφ: Γιατί η πρόταση του κ.Τσαβδαρίδη πρέπει να είναι και απόφαση του 

Δ.Σ.; 
Τσαβδαρίδης: Κάντε πρόταση εσείς… 
Πρόεδρος: Κε Τσαβδαρίδη θα σας παρακαλούσα… Κακώς διακόψατε την κα 

Σοφρόνωφ. 



Τσαβδαρίδης: Προσπαθώ να σας διευκολύνω. Αν σας πειράζει ποιος θα πάρει τη 
δόξα, ας είναι πρόταση δική σας. 

Πρόεδρος: Κε Τσαβδαρίδη μη διακόπτετε τον ομιλητή. Κα Σοφρόνωφ 
συνεχίστε… 

Σοφρόνωφ: Μέχρι τώρα «την έχετε βγάλει καθαρή». Γιατί τόση ώρα μιλάτε και 
«θέλετε να βγείτε στον αφρό».  

Ποιος ψηφίζει σήμερα το σχέδιο «ΑΘΗΝΑ» κ.Τσαβδαρίδη;. Ποιος το ψηφίζει; 
Πρόεδρος: Κα Σοφρόνωφ καταργείτε κάθε έννοια… 
Τσαβδαρίδης: Κα Σοφρόνωφ συνέλθετε… 
Σοφρόνωφ: Προκλητική γίνεται η συζήτηση πια. 
Τσαβδαρίδης: Κα Σοφρόνωφ συνέλθετε και κατεβείτε στο σημερινό κόσμο… 
Σοφρόνωφ: Η δική μας πρόταση είναι το θέμα να έρθει σε τακτική συνεδρίαση. 

Δε μπορεί να συζητούμε με αυτό τον τρόπο, ως έκτακτο, τέτοιο θέμα, μετά από θέμα που 
είχαμε για τις εγκαταστάσεις της σχολής και δεν το συζητήσαμε. 

Να πείτε ακριβώς τι θέλει να κάνει ο Δήμος και να προβούμε σε απόφαση σε 
επόμενη συνεδρίαση. Έτσι γενικώς, με συγχωρείτε Πρόεδρε, αλλά δε γίνονται σωστά τα 
πράγματα. 

Πρόεδρος: Όταν τα θέματα προκύπτουν με τέτοιο τρόπο, κατά τη διάρκεια της 
συνεδρίασης και πρέπει να πάρουμε κάποιες αποφάσεις, που αν δεν τι πάρουμε μπορούν 
να αποβούν σε βάρος του Δήμου μας, οφείλουμε να είμαστε ευέλικτοι και οφείλουμε να 
πάρουμε αποφάσεις.  

Αν πραγματικά πρέπει να πάρουμε μια απόφαση, θα την πάρουμε σήμερα. Γι’ 
αυτό λοιπόν, επειδή αυτό που προτάθηκε, κατά την άποψη των περισσοτέρων αποτελεί 
μια βασική προϋπόθεση για να διεκδικήσουμε αυτά που μας ανήκουν, παρακαλώ να 
ψηφίσουμε επί αυτής της πρότασης και να είναι απόφαση του Δ.Σ.  

Παπαστεργίου: Η πρόταση συνοπτικά είναι: Αίτημα ανάκλησης της απόφασης 
παραχώρησης από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων των 
εγκαταστάσεων, στο Α.Π.Θ.  

Μπορεί να υποβληθεί με οποιοδήποτε τρόπο, είτε με πρωτόκολλο είτε με εξώδικο. 
Καλύτερα να επιδοθεί με εξώδικο. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του δημοτικού συμβούλου Λάζαρου 

Τσαβδαρίδη; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικό σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την πρόταση του επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «ΝΕΟΣ ΔΗΜΟΣ-ΝΕΑ 
ΑΡΧΗ», δημοτικού συμβούλου Λάζαρου Τσαβδαρίδη. 
2.- Την πρόταση του νομικού συμβούλου Δ.Βέροιας Γεωργίου Παπαστεργίου 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία  
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος προς το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων, για την ανάκληση της απόφασης με την οποία παραχωρήθηκε κατά κυριότητα 
έκταση μετά των επικείμενων εγκαταστάσεων στο Α.Π.Θ. για τη δημιουργία 
Πανεπιστημιακής Σχολής, διότι έχουν εκλείψει οι λόγοι της παραχώρησης αυτής. 

Το ανωτέρω αίτημα του Δ.Βέροιας προς το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων θα υποβληθεί με εξώδικο. 



Γ) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη να 
προβεί σε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες για την υποβολή του σχετικού αιτήματος στο 
Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  157 / 2013 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ε. Κελεσίδης  
Β. Σταυροπούλου  Η. Μπατσαράς  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  08-04-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 


